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SIDE 2 AF 4 Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt med tilføjelse af et punkt om nedsættelse af 

optagelsesudvalg.  

 

2. Godkendelse af referat (bilag 1)  

Referatet blev godkendt med en enkelt præcisering.   

 

3. Godkendelse af ramme- og eksamensplaner for forår og sommer 

2025 (bilag 2)  

Ramme- og eksamensplanerne blev godkendt med få justeringer.  

 

Natascha Nielsen kommenterede, at der er undervisning stort set hver 

dag på fjerde semester af BA-uddannelsen, og at det er godt for de 

studerende med undervisningsfri dage med tid til arbejde og læsning. 

Henriette Langstrup bemærkede, at studienævnet må have fokus på 

sammensætningen af fjerde semester, når studieordningen skal 

revideres.  

 

Lars Kayser spurgte til afleveringstidspunkt af eksamensopgaver. Flere 

undervisere ønsker en senere afleveringsfrist af hensyn til de studerende. 

De studerende gav udtryk for, at det vil være fint, hvis afleveringsfristen 

bliver rykket til kl. 14, men at en frist kl. 12 ikke vil gøre den store 

forskel. Uddannelseskoordinator vil undersøge med 

eksamenskoordinatorerne, om afleveringstidspunktet evt. kan rykkes.  

 

[Opfølgning fra AUS: Afleveringstidspunktet kan ikke rykkes. Det er sat 

til kl. 10 af flere årsager. Dels for at ensarte så man som studerende og 

administration ved, at fristen altid er kl. 10, dels så der er en god buffer, 

hvis noget skulle gå galt ved aflevering.]  

 

Underviserne på Sundhed og informatik har været til 

skemaplanlægningsmøde med undervisningskoordinatorer fra AUS, 

inden ramme- og eksamensplanerne er blevet godkendt i studienævnet. 

Processen virker bagvendt. Uddannelseskoordinator vil bestræbe en 

bedre koordinering, når undervisningen for E25 og F26 skal planlægges.  

 

4. Aftagerpanel: forslag til indhold til møde i september 

Henriette Langstrup efterspurgte forslag til punkter til 

aftagerpanelmødet udover de obligatoriske punkter. Studienævnet vil 

gerne have aftagerpanelets syn på repræsentationsområderne i det nye 

aftagerpanel, der vil træde i kraft fra 1. januar.  



 

 

SIDE 3 AF 4  

Studentergruppen vil spørge fagrådet, om de har nogle emner, de ønsker 

diskuteret på mødet.  

 

5. Forslag til repræsentationsområder og medlemmer til nye 

aftagerpaneler – FRIST: 27/9 (bilag 3) 

Studienævnet vil gerne bevare eget aftagerpanel og har arbejdet for at 

bevare det. Henriette Langstrup har gjort indvendinger mod navnet på 

det nye aftagerpanel. Studienævnet ønsker, at det også afspejler 

fagområdet for Sundhed og informatik.  

 

Inspirationslisten til repræsentationsområder i aftagerpaneler på SUND 

(bilag 3) er et godt udgangspunkt. Studienævnet havde følgende 

kommentarer/tilføjelser/præciseringer til listen:  

 

• For de store organisationer er det væsentligt, at det er nogen, der har 

forståelse for, interesse i og viden om digitalisering.  

 

• Aftagerpanelet for Sundhed og informatik er i dag dækket af 

Styrelsen for Patientsikkerhed, Sundhedsdatastyrelsen, Dansk 

Erhverv og Accenture. 

 

• Under Konsulenthuse og -virksomheder mv. forslog studienævnet 

f.eks., at NNIT, Pharma IT, Netcompany og Trifork kunne tilføjes. 

 

• Under Regioner skal Center for IT og Medicoteknologi (CIMT), 

Region Hovedstaden tilføjes. Sundhed.dk skal også tilføjes til listen.  

 

Studienævnet vil foreslå, at de pågældende organisationer/virksomheder 

selv får mandat til at udpege medlemmer.  

 

6. Nedsættelse af arbejdsgruppe til organisering af studiespecifikt 

udvalg, når studienævn lægges sammen  

Der skal nedsættes en mindre arbejdsgruppe, der kan arbejde med, 

hvordan arbejdet i det nye studienævn skal organiseres.  

Det blev besluttet, at arbejdsgruppen skal bestå af Henriette Langstrup, 

Tariq Andersen, Natascha Nielsen/Maria Andersen og evt. en af de nye 

studerende, der kan være et fremtidigt studienævnsmedlem. Henriette 

Langstrup vil indkalde til et møde i løbet af sep./okt.  

 

7. Nedsættelse af BA kvote 2 optagelsesudvalg 

Optagelsesudvalget fortsætter.  

• Henriette Langstrup  



 

 

SIDE 4 AF 4 • Iben Gjødsbøl  

• Natascha Nielsen  

 

8. Nyt fra studieleder 

Optag på uddannelsen (bilag 4)  

Optaget på uddannelsen har været det samme som sidste år, selvom man 

har gjort rigtig meget for at promovere uddannelsen.  

Studienævnet diskuterede, hvad man kan gøre for at nå ud til flere 

potentielle studerende. Det blev blandt andet nævnt, om man skulle 

relancere uddannelsen/fortællingen om Sundhed og informatik i 

forbindelse med revisionen af BA- og KA-uddannelsen.  

 

GAI – ny KU-beslutning og KUUR arbejdsgruppe (bilag 5)  

Fra efteråret 2025 er GAI per default tilladt ved eksamener med alle 

hjælpemidler tilladt, medmindre andet står angivet i kursusbeskrivelsen.  

Sundhed og informatik har lavet en formulering, der anvendes i 

kursusbeskrivelsen, hvis GAI er tilladt.  

 

Kursusansvarlige på Sundhed og informatik skal senest d. 1. november 

2024 indberette, hvis de har ændringer til deres kurser. De skal have en 

reminder om, at de skal huske at tage stilling til GAI inden d. 1. 

november. AUS sender en reminder til de kursusansvarlige i løbet af 

september.  

 

Housewarming S&I på CSS 

Det var en god housewarming med godt fremmøde.  

 

9. Nyt fra fagrådet 

• Fagrådet har ikke holdt første møde efter ferien endnu.  

• Katrine Petersen fortalte, at der har været problemer med 

eftertilmeldingen til valgfag. Katrine blev afvist på et kursus, hun 

søgte i eftertilmeldingsperioden. Hun fandt ud af, at hun blev afvist, 

fordi hun manglede at trække merit tilbage for et andet fag. Det har 

været en frustrerende proces tæt på semesterstart, hvor der ikke var 

noget nummer, man kunne ringe til for at få hjælp. Katrine vil sende 

en beskrivelse af forløbet til uddannelseskoordinator, så 

uddannelseskoordinator kan tage feedbacken med videre i AUS.  

 

10. Evt.  


	Til stede
	Dagsorden

